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Schriftelijke vragen ex. Artikel 31 verordening Raadswerk. 
Geregistreerd op 9 januari 2024 afdoening in 30 dagen na ontvangst door college. 

 
Namens de fractie Leusden Vooruit 

Albert Kramer 

 
Onderwerp 

Slooppand Hamersveldseweg 82. 
 
Aanleiding 

Tijdens de raadsvergadering van 2023 werd gemeld n.a.v. vragen vanuit de raad m.b.t. de 
situatie van het pand waar de shovel is ingereden wat er ging gebeuren. Het antwoord van 
de Wethouder Vos was in de raadsvergadering dat er een sloopvergunning was afgegeven 
en dat men streng zou toezien dat er daadwerkelijk werk werd gemaakt van de sloop nog 
voor de kerst van 2023. 
 
Vragen 
1. Nu lezen wij als raad in het AD dat de betreffende eigenaar geen actie onderneemt om het pand 

te slopen. Zowel de gemeente als de eigenaar kiezen voor de praktische weg. Wat wordt hiermee 
bedoelt. 

2. Waarom ziet de gemeente af van de last onder bestuursdwang. 
3. Men heeft de stelling: het is goedkoper en dat het sneller gaat dan via de rechter. Waarom zou 

het nog steeds niet kunnen. De kosten zijn toch voor de eigenaar.  
4. De gemeente zou als hij niet overgaat tot sloop (voor de kerst 2023), zelf de sloop ter hand 

nemen, waarom komt de gemeente terug op zijn besluit. 
5. Wanneer gaat men nu daadwerkelijk over tot sloop, er wordt gesproken over weken en 

maanden. Waarom is er geen termijn afgesproken. 
6. De hekken staan nu zelf ver over de stoep men kan de stoep niet meer gebruiken, waarom zijn 

deze hekken zo naar voren geplaats dat zelf voetgangers geen gebruik meer kan maken van de 
stoep. 

7. Is het gevaar nu echt geweken aangezien er nog steeds niet wordt gesloopt, is nu ineens de 
urgentie weg waar ligt dat aan.   

8. Bent u mee eens dat hier de winkeliers en bedrijven in de omgeving ontzettend last van hebben 
en wat kunt u hen toezeggen. 

9. Is de sloopvergunning nog steeds van toepassing aangezien de gemeente een ander besluit heeft 
genomen en kan dat zomaar.  

 

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet.  
 


